
Møteprotokoll

Utvalg: Formannskapet - Ørland kommune
Møtested: Balsnes, Kultursenteret
Dato: 10.05.2012
Tid: 12:00 - 16:30

Faste medlemmer som møtte:
Navn Funksjon Representerer
Hallgeir Grøntvedt Ordfører OK-SP
Therese Eidsaune Medlem OK-H
Laila Selnes Lund Medlem OK-SP
Finn Olav Odde Medlem OK-SP
Torhild Aarbergsbotten Medlem OK-H
Bjørnar Dahlberg Medlem OK-FRP
Knut Morten Ring Varaordfører OK-AP

Faste medlemmer som ikke møtte:
Navn Funksjon Representerer

Varamedlemmer som møtte:
Navn Møtte for Representerer

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Gunn Røstad Rådmann
Gaute Krogfjord - sak 12/22 Økonomisjef
Toril Reitan Utvalgssekretær

Merknader:
Ingen merknader til innkallingen.  Det ble enstemmig vedtatt å ta følgende tilleggsak:
12/23 Erverv av arealer til utbyggingsformål.  Sakslisten ble enstemmig vedtatt.



Saksnr Sakstittel Lukket
PS 12/19 Fosen Kompetansesenter - desentralisert 

høgskoleutdanning/-studium - søknad om utsettelse av frist 
for ferdigstillelse av priosjekt

PS 12/20 Kommunens næringsfond - prioritering av midlene i 2012
PS 12/21 Brekstad Gjestebrygge AS - aksjekapital
PS 12/22 Regnskap og Årsmelding 2011 - Ørland kommune
PS 12/23 Erverv av arealer til utbyggingsformål - forhandlingsprosess

Orienteringer:

* Austrått Innovasjon ved Pål Talmo og Jon Sverre Veel.

 Konklusjon:
 Orienteringen tas til etterretning.
 Repr. for Austrått Innovasjon inviteres til neste kommunestyremøte.

* Styrket næringsfelleskap  ved Jon Sverre Veel
 Notat utdelt
 BID er et offentlig/privat bindende samarbeidsfelleskap -prøveprosjekt i regi av 
 Miljøverndepartementet.  Skal kommunen delta i prosjektet Norsk Sentrumsutvikling?
 
 Konklusjon:

 Formannskapet godkjenner at Ørland kommune deltar i prosjektet.
 

* Stiftelsen Uthaugsgården v/styreleder Oddbjørn Ingebrigtsen

 Status for drift av gården.  Avtale med MIST A/S er ikke kommet i havn.
 
 Konklusjon:

 Styret i Stiftelsen Uthaugsgården og formannskapet tar et felles møte og diskuterer 
 gårdens framtid.

* Sivilt arrangement 1. juni
 Kommunens engasjement - mail fra Ørland Næringsforum av 07.05.12 ble utdelt

 Konklusjon:

 Formannskapet godkjenner foreslått opplegg og at det avsettes midler fra .     
 næringsfondet til prosjektet.
 Saken legges fram for formannskapet i forbindelse med behandling av sakene fra 
 næringsfondet.

* Leie av lokaler ved Meieriet
 Mail fra Kim Olstad vedr. leie av lokale til Fosen Motorsport Club på Meieriet.



 Konklusjon:

 Formannskapet leier ikke ut til dette formålet i og med at lokalet leies ut til andre.

* Toppetasjen - fakta

 Oversikt over leieinntekter ble utdelt.

 Konklusjon:

 Sak vedr. evt. salg av Toppetasjen legges fram som sak i formannskapet.

* Ordførerens saker:

 - Avtale om kjøp av arealer Hovde Sør av Erling Albrigtsen - status

 - Kommunesammenslåing - utredning - når skal saken tas opp?

 Konklusjon:

 Saken fremmes i forbindelse med planstrategien i kommuneplanen.

 - Avvikling av Gode Sammen AS - status

 - Forsvarets basevalg - status

 - Flyruta inn på  kortbanenettet
 - rapport utarbeides vedr status - arbeidet utføres av komite for samfunnsutvikling 

 v/Tom Myrvold
 - garanti 2. halvår 2012 - sak til kommunestyret 24.05.12

 - Styringsgruppa for kommuneplanarbeidet

 Spørsmål fra Torhild Aarbergsbotten, H:

Forståelse av planstrategi og planprogram.
Ber om at formannskapet som styringsgruppe for planstrategi tar opp til diskusjon prosess 
for planstrategi. Klarer ikke å finne utkast til planstrategi verken på mail eller på 
hjemmesider. Formannskapet som strategiorgan må ta en grundig diskusjon slik at vi får en 
felles forståelse for prosess og begrepbruk for det videre arbeidet.

Protokolltilførsel
På bakgrunn av disse betraktningene, knyttet til formelle prosesser slik de framgår av PBL, 
finner ikke formannskapet at kommunestyret kan vedta planstrategi i kommunestyret 18.06. 
Formannskapet ber om at rådmannen kommer tilbake med forslag til revidert 
fremdriftsplan for planstrategi, samt at det iverksettes et arbeid med å utarbeide en 
planstrategi som oppfyller lovens krav. Det må være bred deltakelse og involvering 
fortløpende under utarbeidelsen av planstrategien.



Konklusjon:

Vedtatt framdriftsplan for kommuneplanprosessen følges.
Møte i styringsgruppen om planstrategien 18.05.12.

Ang utvidelsen av ordningen med fleksiferie i Ørland kommune.
Det har i den senere tid vært diskusjoner om fleksiferie kontra fast høst- og vinterferie i
Ørland. I den forbindelse har foresatte og ansatte blitt hørt, og det ryktes at kommunen har 
gjort en beslutning om en utvidelse av ordningen. Ønsker derfor å få belyst følgende av 
rådmannen:
a) Hvem innehar beslutningsmyndighet i denne type saker? 
b) Hvordan har "høringen" blitt gjort? Spørsmålsstillinger, og hvordan "høringen" har blitt 
gjennomført. 
c) På hvilket grunnlag har evt beslutning blitt gjort?
d) Hvilke økonomiske konsekvenser medfører evt vedtak, og hvem har tatt beslutninger om 
evt omprioriteringer?

Konklusjon:

Rådmannen v/Enhetsleder skole har sendt følgende mail vedr. saken til formannskapet:

1. Ang utvidelsen av ordningen med fleksiferie i Ørland kommune.
Det har i den senere tid vært diskusjoner om fleksiferie kontra fast høst- og vinterferie i 
Ørland. I den forbindelse har foresatte og ansatte blitt hørt, og det ryktes at kommunen har 
gjort en beslutning om en utvidelse av ordningen. Ønsker derfor å få belyst følgende av 
rådmannen:

a) Hvem innehar beslutningsmyndighet i denne type saker? 
SVAR: Fastsetting av kommunal skolerute ligger til kommunestyrets myndighet. Føringer 
for fastlegging av skolerute er gitt av Fylkeskommunen etter delegering fra Fylkesmannen. 
Kommunal behandling er normalt deligert til behandling av komite som har ansvar for 
sektoren og skolefaglig ansvarlig i kommunen.

b) Hvordan har "høringen" blitt gjort? Spørsmålsstillinger, og hvordan "høringen" har blitt 
gjennomført. 
SVAR: Høring er gjennomført blant alle foreldre i grunnskolen og alle lærere via sine 
organisasjoner. På Ørland ungdomsskole og Opphaug er foreldrehøringen gjennomført av 
FAU, mens det på  Hårberg skole er rektor som har stått for denne.
Foreldre er forespurt om de ønsker dagens ordning med fast ferie eller en fleksibel ordning 
med 5 dager fast og 5 dager fleksibel ferie. Se vedlagte informasjonsbrev til foreldre på ØUS 
og Hårberg.
Høringen er gjennomført ved at foreldre har besvart et spørreskjema på ØUS og Hårberg. 
På Opphaug valgte foreldrekontaktene å ringe hver enkelt forelder i sin klasse.

c) På hvilket grunnlag har evt beslutning blitt gjort?
SVAR: Grunnlag for beslutningen er det gjort rede for i vedlagte brev om skolerute, 
høringsresultat og konklusjon.



d) Hvilke økonomiske konsekvenser medfører evt vedtak, og hvem har tatt beslutninger om 
evt omprioriteringer? 
SVAR: Vedtaket har ingen økonomiske konsekvenser. Del 2 har derfor ingen relevans.

Rutiner for godkjenning av protokoll og saksbehandling i formannskapet.

Ber om at formannskapet tar opp rutiner for saksbehandling og protokollførsel, i møtet i  
morgen. Møtebok formannskapet godkjenner i neste møte.

Konklusjon:

Møteprotokoll formannskapet godkjennes i neste møte
 

* Eventuelt

 Møteplan høsten 2012  i formannskapet.
 
 Konklusjon:

 Møter hver 14. dag.  Forslag  utsendes på mail.

 Spørsmål fra Bjørnar Dahlberg:

 * Lærersituasjonen ved Ungdomskolen

 Konklusjon:



 Rådmannen v/rektor Ungdomsskolen har sendt følgende mail vedr. saken til  fo  
 formannskapet:

 Skolen har ikke hatt henvendelse fra noen foreldre om uro på 10.trinn.

 Tiltak ifm med at en av kontaktlærerne på 10.trinn er langtidssykmeldt: 
• Begge klassene har to kontaktlærere. Kontaktlæreransvaret er ivaretatt av den andre 

kontaktlæreren i klassen. Vedkommende kjenner elevene godt.
• Det kreves faglig kompetanse å være lærer på 10.trinn. Kvalifiserte vikarer er 

vanskelig å skaffe. Vi bruker derfor skolens lærere som vikarer for den sykmeldte 
læreren; dvs at de tar ekstra timer. I tillegg har vi omdisponert lærerne på trinnet slik 
at vi kan ivareta opplæringen i alle fagene. De kjenner både elevene og har samme 
fag i andre grupper.

• Elevene er aldri uten lærer, men større grupper enn vanlig kan forekomme i noen 
økter.

 Tiltak ifm med at lærer avvikler seniorferie/lokale seniordager i uke 19/20:
• Dette er planlagt fravær. Teamleder/rektor har oppfølging av ev. 

kontaktlæreroppgaver.
• Elevene på 10.trinn er ferdige med gjennomgang av pensum. Tiden brukes til å 

forberede seg til skriftlig eksamen.

Notatet er tatt opp med ATV i Utdanningsforbundet og Skolenes landsforbund i dag, 
14.05.12. De har ikke fått noen henvendelser om bekymring for uro fra sine medlemmer på 
10.trinn.

PS 12/19 Fosen Kompetansesenter - desentralisert høgskoleutdanning/-studium -
søknad om utsettelse av frist for ferdigstillelse av priosjekt

Rådmannens innstilling

Fosen Kompetansesenter gis frist til 01.07.13 for utbetaling av tilskudd på kr. 30.000,-
innvilget i formannskapsmøte 06.06.11, sak 11/30.

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 10.05.2012 
Behandling:

Therese Eidsaune erklærte seg inhabil og fratrådte møtet.

Selskapet heter Fosen Ressurs.

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:



Fosen Ressurs gis frist til 01.07.13 for utbetaling av tilskudd på kr. 30.000,- innvilget i 
formannskapsmøte 06.06.11, sak 11/30.

PS 12/20 Kommunens næringsfond - prioritering av midlene i 2012

2009 2010 2011
Nyetablering  50'  55'  40'
Markedsf. i ekster. bedrifter  167,5'  50'  60'
Bedriftsutv. i ekster. og nye
bedrifter

 90'  53' 120'

Komm. utvikling  25'
Komm. profilering 127,5'  157'  90'
Entreprenørskap  50'  85' 245'

Rådmannen vil peke på følgende kommunale prosjekt det er behov for å få tilført midler til 
via næringsfondet:

- profilering (Ørlandsputa) kr.  10.000
- markedsføring av kommunen
 i.f.b.m. forsvarets basevalg kr. 100.000

- kommuneplanprosess kr.   20.000
- kommunalt næringsutv.apparat
 i.f.b.m. næringshagen kr. 100.000

- ordførernes studietur kr.   20.000

Rådmannen vil videre peke på de utfordringer landbruket har i kommunen; jfr. orientering i 
kommunestyret fra leder i Ørland bondelag.  

Saken legges fram til behandling uten forslag til innstilling.

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 10.05.2012 
Behandling:

Knut Ring, Ap fremmet følgende forslag til vedtak:

Saken utsettes og sendes komite for samfunnsutvikling som høringsinstans.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Saken utsettes og sendes komite for samfunnsutvikling som høringsinstans.



PS 12/21 Brekstad Gjestebrygge AS - aksjekapital

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 10.05.2012 
Behandling:

Knut Ring fremmet følgende forslag til vedtak pkt. 4:

4. Som forutsetning for Ørland kommunes andel, kr. 150.000 blir utbetalt må det foreligge 
 garantier for medfinansiering av andre aktørene.

Hallgeir Grøntvedt, Sp fremmet følgende forslag til vedtak:

1. Ørland kommune kjøper 20 % av aksjene i Brekstad gjestebrygge AS - for kr 150.000. 

2. Som Ørland kommunes representant i Generalforsamlingen for Brekstad gjestebrygge 
AS velges ordfører Hallgeir Grøntvedt.

3. Saken sendes komite for plan, drift og miljø og komite for samfunnsutvikling til uttalelse.

Avstemming:

Rådmannens innstilling falt enstemmig.

Forslaget fra Grøntvedt ble enstemmig vedtatt.
Forslaget fra Ring ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

1. Ørland kommune kjøper 20 % av aksjene i Brekstad gjestebrygge AS - for kr 
150.000. 

2. Som Ørland kommunes representant i Generalforsamlingen for Brekstad 
gjestebrygge AS velges ordfører Hallgeir Grøntvedt.

3. Saken sendes komite for plan, drift og miljø og komite for samfunnsutvikling til 
uttalelse.

4. Som forutsetning for Ørland kommunes andel, kr. 150.000 blir utbetalt må det 
foreligge garantier for medfinansiering av andre aktørene.

PS 12/22 Regnskap og Årsmelding 2011 - Ørland kommune

1.



Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 10.05.2012 
Behandling:

Brev fra Kontrollutvalget av 09.05.12 ble utdelt.

Forslag fremmet av Torhild Aarbergsbotten, på vegne av Høyre og FrP

Alternativ til pkt 2.
2. Kommunestyret ber om at rådmannen kommer med forslag til inndekning av merforbruk 
innen 1. august 2012. Dette med tanke på at iverksetting av tiltakene skal gjøres så snart som 
mulig, og senest innen 1. januar 2013. Rådmannen bes også om å ta høyde for tentativt 
merforbruk for 2012 når forslagene utarbeides, og det presiseres at forslagene må være 
realistiske. Målsettingen må være at driften skal være i balanse innen 2012, og at merforbruk 
for både 2011 og tentativt for 2012 skal være inndekket i løpet av 2013. 

Punktvis avstemming:

Pkt. 1 ble enstemmig vedtatt.

Ved alternativ votering mellom rådmannens og Høyres og Frps forslag til pkt. 2 ble 
rådmannens forslag vedtatt med 4 mot 3 stemmer.  3 stemmer ble avigtt for H og Frps 
forslag.

Endelig vedtak:

Formannskapet vedtar følgende innstilling til kommunestyret.
2. Kommunestyret vedtar Ørland kommunes regnskap og årsrapport for 2011.
3. Merforbruket i driftsregnskapet på kr 5.154.000 dekkes inn innen utgangen av 2013.

PS 12/23 Erverv av arealer til utbyggingsformål - forhandlingsprosess

Rådmannens innstilling

1. Det iverksettes forhandlinger med grunneierne for de regulerte områdene Ottersbo III 
og Røstadhaugene II om erverv av det areal som planen omfatter.

2. Resultatet av forhandlingene og forslag til avtale legges fram for kommunestyret 18.juni

3. Som forhandlingsutvalg oppnevnes:

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 10.05.2012 
Behandling:

Rådmannens innstilling pkt. 1 og 2 ble enstemmig vedtatt.



Pkt. 3 ble enstemmig vedtatt som følger:

3. Som forhandlingsutvalg oppnevnes:

Hallgeir Grøntvedt 
Bjørnar Dahlberg 
Rådmannen eller den hun oppnevner.

Endelig vedtak:

1. Det iverksettes forhandlinger med grunneierne for de regulerte områdene Ottersbo 
III og Røstadhaugene II om erverv av det areal som planen omfatter.

2. Resultatet av forhandlingene og forslag til avtale legges fram for kommunestyret 
18.juni

 3.   Som forhandlingsutvalg oppnevnes:

Hallgeir Grøntvedt 
Bjørnar Dahlberg 
Rådmannen eller den han/hun oppnevner


